

《单词百科:SGG是什么意思?SGG怎么发音?SGG的解释和用法》

英语单词SGG是什么意思?SGG怎么读?SGG怎么发音?简答网为您整理了SGG的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



SGG的意思

1、abbr.Sustainer Gas Generator 主发动机气体发生器;

SGG的双语例句

1、CMD patients and 10 normal controls have been studied for their chewing cycle by SGG.

本文对51例颅颌功能紊乱(CMD)患者及10名正常人作了咀嚼运动轨迹研究.

2、Investigations on defects of Nd: SGG laser crystal by using synchrotron radiation white-beam topography method

应用同步辐射白光形貌术研究Nd：SGG晶体的缺陷

3、51 CMD patients and 10 normal controls have been studied for their chewing cycle by SGG.

本文对51例颅颌功能紊乱（CMD）患者及10名正常人作了咀嚼运动轨迹研究。

4、Results: In the epididymal sperm, SGG was localized to the head plasma membrane overlaying the acrosomal region.

结果：SGG主要位于附睾精子头部相当于顶体区的质膜上。

5、The performances of state generators based on Cauchy distribution (SGC) and Gaussian distribution (SGG) for numerical optimization were compared in this paper.

论文主要研究函数优化中基于Cauchy分布的状态发生器（SGC）和基于Gaussian分布的状态发生器（SGG）对SA算法性能的影响。

6、The distribution mechanism was analyzed, and it has been found that SGC is good at search in solution spaces while SGG is better at search in small local neighborhoods.

对分布机制的研究表明，SGC有利于大范围搜索和脱离极小区域，而SGG较适合于局部搜索。

7、A synchrotron radiation white-beam topography experiment has been performed to investigate the defects of Nd:SGG laser crystals grown by Bridgman method for the first time.

应用同步辐射X射线形貌术对坩埚下降法生长的Nd：SGG晶体的缺陷进行了研究。

8、Objective: To study the influence of Ureaplasma urealyticum (Uu) infection on the sperm-egg binding associated molecule, sulfogalactosylglycerolipid (SGG).

目的：研究溶脲脲原体（Uu）感染对精卵结合相关分子硫酸半乳糖甘油酯（SGG）的影响。

以上是简答网为您整理的SGG怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于SGG的用法、SGG

的释义、SGG的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/SGG>